
 

國際學生高峰會(International Student Summit)每年集合全球各地
農業相關領域大專院校學生代表，於日本東京農業大學針對農業、糧食及環境相關

議題進行訓練及討論。經由各校代表的研究分享、小組討論及成果發表，增加新世

代對永續生活態度的參與。透過高峰會期間的課程、實習及與世界各地代表交流的

經驗，培育未來領袖所需具備的溝通及領導能力。獲選代表由日本東京農業大學提

供會議期間住宿，本校農資學院補助部分交通費。 

 

今年會議主題 

Youth Actions and Collaboration towards Resilient Food Systems and Environmental 

Conservation 

相關參考議題 

• What challenges do your community face in the food, agricultural, and environmental 

sectors?  
• How the youth (especially you) have managed to address the theme (i.e. Youth 

Actions and Collaboration towards Resilient Food Systems and Environmental 

Conservation) in their communities or universities?  
• What are the social, economic, and environmental implications of these programs or 

activities?  
• How are other youth involved in these programs or activities? What motivates them?  
•  Do you have any difficulties to promote your activities? How could these activities be 

expanded and sustained? 

報名資格及報名方式 

1. 報名資格: 限農資學院學籍且目前在讀之大學部二、三年級或碩、博士班一般生 

2. 備妥報名表單、論文摘要、相關成績單及推薦文件 

3. 112 年 3 月 8日（星期五）下班前，送交農資學院(農環大樓二樓)黃紹毅副院

長收 

 



 

國立中興大學農業暨自然資源學院甄選學生代表 

日本東京農業大學 2024 年第 23 屆國際學生高峰會報名表 
（2024 年 7 月 30 日-8 月 3 日，日本東京） 

＊灰色框中請推薦者簽寫。其餘部分請報名者填寫。 

姓

名 

中文   

推薦 

 

老師 

姓名 
 

English _____ _____  ___________ 
Given Name        Family Name 

系所

級職 

 
就讀系級  

學號  性別  

出生日期：民國   年  月  日 國  籍：(雙重國籍須註明) 

  電郵： 手機： 

英語文能力   ()極佳      ()佳      ()尚可 

會議主題：Youth Actions and Collaboration towards Resilient Food Systems and 
Environmental Conservation 

學生

發表 

報告 

題目 

英文： 
 

中文： 
 

推薦老師簽章： 

 

就讀系所主任簽章： 

推薦意見：(請推薦老師及主管敘述報名者英語文能力及擬報告主題與上列 2023 大會主題相關性) 
 

 

 

 

報名者簽名：                                日期：   年   月   日 

說明：(1). 請有意報名同學委請一位本院專任教師（不限就讀系所）簽字推薦，並請就讀系所主任

簽章；(2).報名時需檢附：附名次證明之歷年成績單、擬發表報告之中英文摘要（一頁），連同此報

名表格（填寫完備、清晰），左側裝訂後請於 113 年 3 月 8 日（星期五）下班前，送交農資學院

(農環大樓二樓)黃紹毅副院長收。逾期不予受理；(3).報名資格：限農資學院學籍且目前在讀之大學

部二、三年級或碩、博士班一般生；(4). 本院遴選時 (預定於 113年 3月 15日中午)，學生須以英

語發表五分鐘演說並備詢答問；(5). 獲選者須準備以英文撰寫之演講 Power Point 檔案及論文全文，

以英語發表全程演說並參與相關活動。(6) . 高峰會前一周(07 月 20 日-07 月 30 日)可自費選修一周 
“Comprehensive International Education Program (CIEP)” 課程 (日幣 50,000-60,000)。 
 
※選荐評分項目：學業成績（10%）、儀態(10%)、臨場反應(20%)、語言能力(30%)及報告內容與大

會主題相關性(30%)。 

 

活動聯絡人: 農業推廣中心/ 周明儀 / mingyichou@nchu.edu.tw / 04 2284-0400 分機: 23 

mailto:mingyichou@nchu.edu.tw


 

 Title 
 

Author’s name 
Group name (Only if you are representing students’ group, otherwise delete this line) 

 
Academic Supervisor’s name 

University name, Country name 
 

Abstract. Please write the summary of your manuscript in not more than 350 words (from 300 to 350 words). 
The ISS is a student-centered conference which puts a high emphasis on actions taken by the presenters 
(students) in tackling problems faced by their respective communities. This template details the sections that 
can be used when you are preparing your abstract for the ISS. Note that each section has a corresponding 
style, which can be found in the “Styles” menu of Word as well as a given font. Kindly do not change them. 
You do not have to keep the subtitles as they are, however the contents of texts must be related to the subtitles 
written in this template. All citations must be written in the text body and in the References section in 
accordance with the American Psychological Association (APA) format as exampled below. This 
manuscript must have 4 to 7 pages. You can include tables, graphs and pictures that are related to your 
activities.  
                      
Keywords: keyword 1, keyword 2, keyword 3 (list three to five pertinent keywords specific to your 
abstract.) 
 

摘要範本 


